



BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

ENTRÉE EN VIGUEUR

RÈGLEMENT BEAC-033-8

AVIS PUBLIC est donné que le règlement suivant a été adopté par le Conseil à la séance ordinaire du 16 novembre 2020 :

BEAC-033-8 Règlement modifiant le Règlement BEAC-033 sur les nuisances afin de préciser la définition de congé statutaire et de modifier les dates applicables aux marqueurs de propriété

Ce règlement est déposé au bureau de la greffière et est disponible pour consultation sur le site web de la Ville à beaconsfield.ca ou sur demande par courriel à greffe-registry@beaconsfield.ca.

Le règlement entrera en vigueur dès sa publication.

Donné à Beaconsfield, le 29 mai 2024.

PUBLIC NOTICE

COMING INTO FORCE

BY-LAW BEAC-033-8

PUBLIC NOTICE is given that the following by-law was adopted by Council at the regular meeting held on November 16, 2020:

BEAC-033-8 By-law amending By-law BEAC-033 on nuisances in order to modify the definition of statutory holiday and the applicable dates for property markers

This by-law is deposited at the City Clerk's office and is available for consultation on the City's website at beaconsfield.ca or upon request by email at greffe-registry@beaconsfield.ca.

This by-law shall enter into force upon its publication.

Given at Beaconsfield on May 29, 2024.

M^e Dominique Quirk
Greffière adjointe
Assistant City Clerk